

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JUNE 6, 1989

(3)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-3, An Act to establish the Department of Industry, Science and Technology, to repeal the Department of Regional Industrial Expansion Act and to make consequential amendments to other Acts, met this day at 11:05 o'clock a.m., in room 308 West Block, the Chairman, Girve Fretz, presiding.

Members of the Committee present: William Casey, Bruce Halliday, John Manley, Alfonso Gagliano, Guy Ricard, Benoit Tremblay and Jack Whittaker.

Appearing: Hon. Thomas Hockin, Minister of State (Small Businesses and Tourism).

In Attendance: From the Library of Parliament Research Branch: Paul Hough, Research Officer. *From the Committees Directorate:* Christine Fisher, Committee Clerk.

Witness: From the Department of Industry, Science and Technology: Harry G. Rogers, Deputy Minister of Regional Industrial Expansion and Secretary of the Ministry of State for Science and Technology.

The Committee resumed its consideration of Bill C-3, the Department of Industry, Science and Technology Act. (See *Minutes of Proceedings, Issue No. 1, Tuesday, May 30, 1989*).

The Minister made a statement and, assisted by the witness, answered questions.

At 12:32 o'clock p.m., the Committee adjourned until later this day.

AFTERNOON SITTING

(4)

The Legislative Committee on Bill C-3, An Act to establish the Department of Industry, Science and Technology, to repeal the Department of Regional Industrial Expansion Act and to make consequential amendments to other Acts, met this day at 3:40 o'clock p.m., in room 112-N, the Chairman, Girve Fretz, presiding.

Members of the Committee present: Barbara Sparrow, William Casey, Jim Peterson, Bruce Halliday, John Manley, Guy Ricard, Benoit Tremblay and Howard McCurdy.

Appearing: Hon. Harvie Andre, Minister of Regional Industrial Expansion and Minister of State for Science and Technology.

In Attendance: From the Library of Parliament Research Branch: Paul Hough, Research Officer.

PROCÈS-VERBAUX

LE MARDI 6 JUIN 1989

(3)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-3, Loi constituant le ministère de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie, abrogeant la Loi sur le ministère de l'Expansion industrielle régionale et modifiant certaines lois en conséquence, se réunit aujourd'hui, à 11 h 05, dans la pièce 308 de l'Édifice de l'ouest, sous la présidence de Girve Fretz. (*président*).

Membres du Comité présents: William Casey, Bruce Halliday, John Manley, Alfonso Gagliano, Guy Ricard, Benoit Tremblay et Jack Whittaker.

Comparaît: L'honorable Thomas Hockin, ministre d'État (Petites entreprises et tourisme).

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Paul Hough, attaché de recherche. *De la Direction des comités:* Christine Fisher, greffier de Comité.

Témoin: Du ministère de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie: Harry G. Rogers, sous-ministre de l'Expansion industrielle régionale, et secrétaire du ministère d'État chargé des Sciences et de la Technologie.

Le Comité reprend l'examen du projet de loi C-3, Loi sur le ministère de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie. (Voir *Procès-verbaux du mardi 30 mai 1989, fascicule n° 1*).

Le Ministre fait une déclaration, puis lui-même et le témoin répondent aux questions.

À 12 h 32, le Comité interrompt les travaux pour les reprendre plus tard dans la journée.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI

(4)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-3, Loi constituant le ministère de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie, abrogeant la Loi sur le ministère de l'Expansion industrielle régionale et modifiant certaines lois en conséquence, se réunit aujourd'hui, à 15 h 40, dans la pièce 112-N, sous la présidence de Girve Fretz, (*président*).

Membres du Comité présents: Barbara Sparrow, William Casey, Jim Peterson, Bruce Halliday, John Manley, Guy Ricard, Benoit Tremblay et Howard McCurdy.

Comparaît: L'honorable Harvie Andre, ministre de l'Expansion industrielle régionale, et ministre d'État chargé des Sciences et de la Technologie.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Paul Hough, attaché de recherche.